
SPF Seniorerna Björken Umeå Org.nr 8424. 1-4620

Protokoll årsmöte SPF Seniorerna Biörken, Umeä 2023-02-22

§ 1Årsmötets öppnande
SPF Seniorerna Björkens ordförande Lena Lundberg hälsade de omkring 75

medlemmarna välkomna till Församlingsgården och förklarade årsmötet öppnat kl
13:00.

§ 2 Parentation
En tyst minut hölls till minne av de medlemmar som under året gått bort.

§ 3 Val av mötesordförande
Till att leda årsmötet valdes SPF:s västerbottensdistrikts ordförande Ingemar

Sandström.

§ 4 Val av mötessekreterare samt val av pressreferent
Henrik Sund6n valdes till årsmötets sekreterare. Till pressreferent valdes Erik Edlund.

§ 5 Tidpunkt och plats för iustering av protokollet
Beslut: Fredagen den24 februari kl 1-3:00 på Vuxenskolan,'Kungsgatan 42

§ 6 Val av två iusterare, tillika rösträknare
Till justerare och tillika rösträknare valdes Kristina |ohansson och Elisabeth Bjuhr

§ 7 Beslut om röstlängd
Deltagarförteckning med anmälda medlemmar överlämnades till mötesordföranden.
Den godkändes som röstlängd.

§ 8 Godkännande av att kallelse till årsmötet skett i laga ordning
Kallelse lades ut på hemsidan och på Facebook samt gick ut med epost den l-1, januari.

Stämman beslöt att kallelse skett i behörig ordning'

§ 9 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 10 Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse
Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2022,som bifogats utdelade
årsmöteshandlingar, upplästes av ordförande Lena Lundberg.

Årsmötet beslöt att godkänna verksamhetsberättelsen.

§ 11 Behandling av styrelsens ekonomiska redovisning
Kassör Birgitta Blohm redogjorde för den ekonomiska redovisningen fbifogad i
årsmöteshandlingarnal. Året gick med ett plusresultat på drygt 13000 kronor.
Balansräkningen visar på en nettotillgång på omkring 192000 kronor, en ökning, som

till stor del beror på sammanslagningen med SPF Umeå Västra.

§ 12 Beslut om resultat- och balansräkning
Årsmötet beslöt att godkänna resultat- och balansräkningen för 2022
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§ 13 Revisorernas berättelse
Revisorernas berättelse lästes upp av revisorn Gudrun Lindström, Revisorerna föreslog
att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022.

§ 14 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
Årsmötet beslöt att ge ansvarsfrihet för styrelsen för 2022

§ 15 Beslut om ersättning till styrelse och revisorer /andra funktionärer
Ersättningen till styrelsemedlemmarna är för närvarande 1000 kronor per år.
Revisorerna får 400 kronor per år och de bad- och gymansvariga får 500 kronor var per
år. Styrelsen föreslog oförändrade ersättningar.

Årsmötet godkände styrelsens förslag.

§ 16 Behandling av motioner
Inga motioner har inkommit.

§ 17 Behandling av förslag från förbund, distrikt och föreningens styrelse
Inga förslag från förbund, distrikt eller styrelse har inkommit.

Gerd Bergström från Frivilligcentralen begärde ordet och redogjorde för
Frivilligcentralens arbete att minska ensamheten. Hon föreslog också att SPF Björken
skulle använda lokalen 7:anpä Mariehem som stadigvarande möteslokal.

Efter en kort diskussion om i vilken instans lokalfrågan skulle behandlas, fastställdes att
det är en fråga för styrelsen och att den varit uppe for diskussion i styrelsen under året
och att flera lokaler besökts. Kommande styrelse kommer att fortsätta att beredafrägan.

Lena Lundberg informerade att om nya stadgar för SPF trädde i kraft 2022-0L-0L.De
finns på internet.

§ 18 Beslut om verksamhetsplan och budget för verksamhetsåretZ0Z3
Synnöve Dellqvist gick igenom verksamhetsplanen för 2023 och Birgitta Blohm
budgeten för 2023 med sikte på nollresultat som förslag. Båda handlingarna finns
bifogade i årsmöteshandlingarna för 2023.

Både verksamhetsplan och budget godkändes av årsmötet.

§ 19 Beslut om årsavgift för 2024
Förslaget från styrelsen att behålla medlemsavgiften på 280 kronor per år bifölls av
årsmötet.

§ 20 Beslut om antal ledamöter i styrelsen
Nuvarande antalet styrelseledamöter år 7 och förslaget är att det ökas till B. Årsmötet
beslöt att godkänna förslaget.

§ 21Val av ordförande för 1år
Valberedningen, som denna gång utgjordes av styrelsen, föreslår Lena Lundberg.
Årsmötet beslöt att välja Lena Lundberg.
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§ 22 Val av övriga styrelseledamöter
Sven-Erik Bengtsson och Tommy Gärling har ett år kvar på sina uppdrag. Därmed ska 5
styrels eledamöter välj as för en tvåårsp eriod.

Valberedningens förslag:
Katrina Sjöberg, omval
Ulla-Stina Lund, nyval
Eva Ek, nyval
Pia Renström, nyval
Ulla Westermark, nyval

Årsmötet beslöt i enlighet med förslaget.

§ 23 Val av två revisorer för ett år och en revisorssuppleant för två år
Valberedningen föreslog till revisorer Gudrun Lindström och Kjell Byström.
Årsmötets beslöt enligt förslaget.

Till revisorssuppleant hade valberedningen inte hittat någon kandidat och ingen av de
närvarande anmälde intresse. Posten lämnas därför vakant.

§ 24 Val avvalberedning och sammankallande
Inga förslag till kandidater till valberedningen har föreslagits. Det bestämdes, att gå

vidare med § 25 och att därefter ajournera årsmötesförhandlingarna och ta en paus med
semla, kaffe och underhållning av Broparkens spelmadammer. Under tiden skulle de
närvarande diskutera valberedningens sammansättning.

Efter återupptagande av förhandlingarna kl L4:28, konstaterades, att inga förslag till
kandidater till valberedningen inkommit.

Årsmötet beslöt därför att ge styrelsen mandat att utse en valberedning.

§ 25 Val/nomineringar av ledamöter och ombud till distriktsstämma och UPR
samrådsgrupp
Med nuvarande medlemsantal kan Björken utse 4 ombud till distriktsstämman, som ska
avhållas i Vindeln den 20 april.

Årsmötet beslöt att utse Lena Lundberg, Katarina Sjöberg, Eva Ek och Tommy Gärling
som ombud vid distriktsstämman i Vindeln.

Till UPR:s samrådsgrupp väljs en ledamot med ersättare för var och en av de sex SPF-

föreningarna i Umeå kommun. Av dessa sex ordinarie väljs två ledamöter och en
ersättare i UPR (Umeå kommuns pensionärsråd). Styrelsen föreslår till samrådsgruppen
Elisabeth Bjuhr som ordinarie och Birgitta Blohm som ersättare. Årsmötet beslöt att
välja dessa.

Årsmötet ajournerades kl 13:50 och återupptogs kl L4:28 med fortsättning på § 2a.



§ 26 Övriga frågor uppkomna under mötet
Inga frågor kom upp.

§ 27 Avtackningar
De avgående styrelseledamöterna Henrik Sund6n, Birgitta Blohm och Synnöve Dellqvist
tackades för styrelsearbetet och fick var sin present.

Årsmötesordföranden Ingemar Sandström tackades för väl genomfört ordförandeskap.

§ 28 Årsmötets avslutande
Mötesordföranden Ingemar Sandström avslutade årsmötet kl 14:33
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